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D.
Z prac Prezydium NRA

Prezydium NRA na posiedzeniu w dniu 28 października 1976 r. postanowiło po
wołać K o m i s j ę  D o s k o n a l e n i a  Z a w o d o w e g o  i S z k o l e n i a  
A p l i k a n t ó w  w następującym składzie: przewodniczący — adw. dr Władysław 
Pociej, wiceprezes NRA, sekretarz — adw. Józef Gajek (Warszawa), członkowie — 
adw. adw.: Maciej Bednarkiewicz (Warszawa), Witold Knoppek (Poznań), dr Kazi
mierz Łojewski (Warszawa), Andrzej Płoski (Kielce), Roman Porwisz (Kraków), 
Tadeusz Skowron (Łódź) i Jacek Wasilewski (Warszawa).

Z KR/tC OŚBIODKA BADAWCZEGO ADWOKATURY

Wybór kierownika i Rady Programowej OBA na kadencję 1976— 1979

Naczelna Rada Adwokacka na zebraniu plenarnym w dniu 15 października 
1976 r. powołała ponownie adw. Witolda Bayera na stanowisko kierownika Ośrodka 
Badawczego Adwokatury.

Na tymże zebraniu została wybrana Rada Programowa Ośrodka w składzie: 
przewodniczący — prof. dr adw. Kazimierz Buchała, członkowie — adwokaci: Zyg
munt Albrecht, dr Kazimierz S. Askanas, doc. dr Andrzej Kiszą, dr Stefan Kosiń
ski, dr Jerzy Kurcyusz, dr Roman Łyczywek, Ryszard Marek, dr Juliusz Niekrasz 
i dr Stanisław Wąsowicz.

Siedziba Ośrodka

Na posiedzeniu Prezydium NRA w dniu 9 września 1976 r. zostały dokonane 
uzgodnienia z Radą Adwokacką w Warszawie w sprawie siedziby Ośrodka. Sto
sownie do tych uzgodnień agendy Ośrodka zostały rozmieszczone w sposób nastę
pujący:
w s i e d z i b i e  R a d y  A d w o k a c k i e j  w Warszawie przy Al. Ujazdowskich 
nr 49:

w pomieszczeniach na parterze w dwu salach przy szatni — Biblioteka Adwo
katury, w pozostałych pomieszczeniach — kierownictwo Ośrodka, sekretariat 
oraz sekcje: ogólnych prac badawczych, historyczna i doskonalenia zawodo
wego;

w d o m u  p r z y  ul. L e k a r s k i e j  n r  7 w Warszawie:
na parterze i w suterenie — Muzeum Adwokatury Polskiej.

Ankieta o warunkach wykonywania zawodu adwokata

Ośrodek rozpisał ankietę o warunkach wykonywania zawodu adwokata 
i w związku z tym zwrócił się z następującym apelem do członków zespołów adwo
kackich:
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Troską ł zadaniem samorządu adwokackiego jest zapewnienie najlepszych 
warunków wykonywania czynności zawodowych. Zdajemy sobie sprawę z te
go, że wskutek różnych niekorzystnych zjawisk zawód adwokata jest wyko
nywany w warunkach, które nie odpowiadają zasadom nowoczesnej organi
zacji pracy i postępu technicznego.

Ośrodek Badawczy Adwokatury, działając na mocy uchwały Prezydium 
Naczelnej Rady Adwokackiej, rozpisuje ankietę o warunkach wykonywania 
zawodu adwokata. Układ i pytania ankiety zostały opracowane z udziałem 
rzeczoznawcy socjologa.

Ankieta jest powszechna i anonimowa, w związku z czym prosimy o wy
pełnienie ankiety wszystkich adwokatów członków zespołów adwokackich bez 
ujawniania swych nazwisk.

Cele ankiety są następujące:
a) zebranie wiarygodnych wiadomości o obecnych warunkach wykonywania 

zawodu adwokata,
b) naukowe (socjologiczne) opracowanie odpowiedzi na ankietę,
c) umożliwienie Naczelnej Radzie Adwokackiej — na podstawie powyższego 

opracowania naukowego — podjęcia najbardziej skutecznych działań na 
rzecz poprawy warunków wykonywania zawodu adwokata.

Studium Wymowy na Uniwersytecie Warszawskim

Dziekan Wydziału Prawa i Administracji Uniwersytetu Warszawskiego nadesłał 
do Prezesa NRA adw. dra Zdzisława Czeszejki pismo z dnia 9 października 1976 r. 
następującej treści:

W imieniu kierownictwa Wydziału Prawa i Administracji Uniwersytetu War
szawskiego pragnę przekazać Panu Prezesów wyrazy serdecznego podziękowania 
za współpracę, którą w ubiegłym roku akademickim podjął z naszym Wydziałem 
Ośrodek Badawczy Adwokatury Naczelnej Rady Adwokackiej.

Prowadzone w II sem. roku akad. 1975/76 studium wymowy, które zaliczyliśmy 
studentom III i IV roku jako jeden z wykładów uzupełniających, spotkało się 
z wysoką oceną tak pracowników naukowych naszego Wydziału jak i studentów.

Wyrażam nadzieję, że nasza oioocna współpraca będzie kontynuowana w przy
szłym roku akademickim.

Prof. dr Zbigniew Resich 

Powyższe informacje OBA opracował 3.W.


